
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2

Protokół Nr BR.0002.12.2011
z sesji Rady Gminy Gaszowice

z dnia 29 grudnia 2011 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) -15 radnych.
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. l
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCl, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice, witam zaproszonych gości, witam radnych".

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji uczestniczy
15 radnych, podkreślił, że obrady są prawomocne.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił wszystkich obecnych o powstanie i uczczenie minutą
ciszy zmarłego dwa dni temu byłego radnego Gminy Gaszowice - Pana Jana Rataja.

Ad. 2
Przewodniczący Rady poinformował, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym.

- informacja o przetargach
4. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Gminy - podjęcie uchwały.
5. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2012 rok - podjęcie uchwały.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 i na

lata następne.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2012 i na lata

następne.
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2012.
10. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy.
11. Bieżące sprawy.
12. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
13. Zamknięcie obrad sesji.

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi bądź propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady Wójt Gminy zawnioskował, by do
proponowanego porządku obrad dodać cztery punkty dotyczące podjęcia uchwał:
jako punkt 10 .Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości"
jako punkt 11 .Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku
od nieruchomości"
jako punkt 12 .Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku
rolnego"
jako punkt 13 .Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku
leśnego" I

Natomiast dotychczasowe punkty porządku obrad od nr 1O do 13 otrzymają kolejne numery tj.
14,15,16 i 17.
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Następnie Wójt Gminy powiedział, że z dniem 1 stycznia 2012 r. wchodzą w życie zmiany
w art. 6 ust. 9 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych wprowadzone na podstawie art. 3
ustawy z dnia 16 września 2011 r. o redukcji niektórych obowiązków obywateli
i przedsiębiorców (Dz. U. Nr 232, poz. 1378). Zmianie ulega, dla osób prawnych, termin
składania deklaracji na podatek od nieruchomości na dany rok oraz termin wpłaty podatku od
nieruchomości za styczeń, z 15 stycznia na 31 stycznia. W związku z powyższymi zmianami
należy dostosować druk deklaracji na podatek od nieruchomości DN-I.
Ponadto Wójt poinformował, ze w związku z ustawą z dnia 29 lipca 2011 r. o zmianie ustawy
o zasadach ewidencji i identyfikacji podatników i płatników oraz niektórych innych ustaw
(Dz. U. z 2011 r. Nr 171, poz. 1016), w formularzu IN-l, IR-I, IL-I w poz. 1 wyrazy "Numer
Identyfikacji Podatkowej składającego informację" zostały zastąpione wyrazami "Numer
Identyfikatora Podatkowego składającego informację (NIP lub PESEL)". Zgodnie z nowym
brzmieniem art. 3 ustawy o zasadach ewidencji i identyfikacji podatników i płatników
identyfikatorem podatkowym, w przypadku podatników będących osobami fizycznymi
objętymi rejestrem PESEL nieprowadzącymi działalności gospodarczej lub niebędącymi
zarejestrowanymi podatnikami podatku od towarów i usług - jest numer PESEL. Dla
pozostałych podmiotów identyfikatorem podatkowym jest NIP.
W związku z powyższym należy dostosować druki formularzy IN-l, IR-l, IL-1 do
obowiązujących przepisów.
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania w tym zakresie. Nikt nie
zabrał głosu w tym temacie, więc Przewodniczący Rady poddał zmiany w porządku obrad
pod głosowanie.
Glosowanie zmian w porządku:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że zmiana porządku obrad została przyjęta jednogłośnie. Po
czym poinformował, że w Wyniku przeprowadzonego głosowania, porządek obrad przedstawia
się następująco:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym.

- informacj a o przetargach
4. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Gminy - podjęcie uchwały.
5. Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2012 rok - podjęcie uchwały.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 i na

lata następne.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2012 i na lata

następne.
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2012.
10. Podjęeie uchwały w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku od

nieruchomości.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku

rolnego.
13. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku

leśnego.
14. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy.
15. Bieżące sprawy.
16. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
17. Zamknięcie obrad sesji.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad i przyjęto go jednogłośnie.
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Ad. 3.
Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym.
Wójt odczytał informację o działaniach podjętych w okresie, tj. od 16.12.2011 r. do
29.12.2011 r. następującej treści:

1. 16 grudnia uczestniczyłem w kolejnym spotkaniu przedstawicieli Subregionu
Zachodniego w Rybniku w sprawie nowej ustawy o odpadach.

2. 16 grudnia odbyło się spotkanie zainicjowane przez Przewodniczącego Rady Powiatu
Rybnickiego w sprawie wprowadzenia e-biletu.

3. 17 grudnia odbyła się w Radlinie wystawa gołębi pocztowych.
4. 19 grudnia uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu Subregionu Zachodniego

w Rybniku.
5. 19 grudnia uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym chóru BEL CANTO.
6. 21 grudnia odbyły się jasełka przygotowane przez młodzież gimnazjalną dla

przedszkolaków oraz młodzież SP Szczerbice.
7. 22 grudnia odbyło się Walne Zgromadzenie PWiK.
8. 28 grudnia uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym w Świerklanach zorganizowanym

przez Starostwo Powiatowe w Rybniku.
Następnie Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisał:

1. osiem zarządzeń w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011 ;
2. zarządzenie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 i lata

następne;
3. zarządzenie w sprawie wprowadzenia do stosowania .Polityki bezpieczeństwa Urzędu

Gminy Gaszowice", Instrukcji zarządzania systemem informatycznym w Urzędzie
Gminy Gaszowice" oraz powołania Administratora Bezpieczeństwa Informacji
i Administratora Systemu Informatycznego w Urzędzie Gminy Gaszowice.

Ponadto Wójt poinformował że w dniu 13.12.2011r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu
nieograniczonym na "Remont Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach". W prowadzonym
postępowaniu złożono 29 ofert. Trwa procedura wyboru oferty najkorzystniejszej.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do
odczytanych spraw. Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie
wniesiono uwag.

Ad. 4.
Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Gminy - podjęcie uchwały.
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy Gaszowice na rok 2012. Plany pracy
poszczególnych komisji stanowią załączniki do projektu uchwały. Po czym poprosił
Przewodniczące komisji, aby kolejno przedstawiły plany pracy poszczególnych komisji na rok
2012. Do przedstawionych dokumentów nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie
projektu uchwały. Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Gaszowice na rok 2012.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.12.69.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 r.
w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Gaszowice na rok 2012 - stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad. 5.
Uchwalenie planu pracy Rady Gminy na 2012 rok - podjęcie uchwały.
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały wraz
z załącznikiem, który omawiany był na poprzedniej sesji i na posiedzeniach komisji. Następnie
odczytał projekt uchwały w sprawie: uchwalenia planu pracy Rady Gminy Gaszowice na rok
2012, po czym poddał go P9d głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "sprzeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.12.70.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 r.
w spawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Gaszowice na rok 2012 - stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. 6.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś
z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów' "wstrzymuj ących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR BR.0007.12.71.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 r.
w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2011 - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. 7.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 i na lata
następne.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś
z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.12.72.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 r.
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 i na lata następne - stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 8. Przed przyjęciem Wieloletniej Prognozy Finansowej i uchwaleniem budżetu Wójt
wygłosił przemówienie następującej treści: .Panie i Panowie Radni

Nadszedł czas, kiedy Rada Gminy ma podjqć jedną z najważniejszych decyzji.
Radni zadecydują o kształcie budżetu naszej Gminy na rok 2012. Prace planistyczne nad tym
dokumentem trwały kilka miesięcy. W wyniku analiz prowadzonych przez służby finansowe powstały
kolejne elementy projektu budżetu na 2012 rok. Kalkulacja przewidywanych dochodów opierała się
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prognozowanej wysokości poziomu inflacji, wysokości podatków lokalnych, stopie bezrobocia w gminie,
ilości działających przedsiębiorców, stanu zaawansowania gminnych inwestycji, wysokości
przyznawanej subwencji wyrównawczej i oświatowej. Prowadziliśmy rozmowy z sołtysami,
przedstawicielami przedsiębiorców.

W trakcie spotkań z zarządami stowarzyszeń i organizacji działających w naszej gminie
analizowaliśmy ich potrzeby. Analizie poddane były zmiany wynikające z wyroku Trybunału
Konstytucyjnego w ustaleniu podatku od wyrobisk górniczych. Były prowadzone wariantowe wyliczenia
dotyczące funkcjonowania oświaty po 1 września 2012 a dotyczące 6 -latków.

Po zbilansowaniu strony dochodowej budżetu mogliśmy przystąpić do ustalania wydatków.
Wpierwszej kolejności zapewniono finansowanie tych elementów, które wynikały z wcześniej podjętych
zobowiązań w formie umów i porozumień. Z Gminą Lyski dotyczące oczyszczalni ścieków, porozumień z
Miastem Rybnik dotyczące kanalizacji sanitarnej w ramach programu ISPA oraz komunikacji
autobusowej, porozumień z Miastem Rydułtowy i Gminą Jejkowice w sprawie funkcjonowania Straży
Miejskiej oraz dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół, porozumień ze Starostwem Powiatowym w
sprawie budowy chodników. Musieliśmy zabezpieczyć pieniądze na finansowanie wieloletnich umów na
konserwację i koszty oświetlenia ulicznego, funkcjonowanie schronisk dla zwierząt, na spłatę naszych
zobowiązań w bankach oraz WFOŚiGW Zostały zabezpieczone środki na dalszą realizację programu
ograniczania niskiej emisji w budynkach prywatnych oraz poprawę sadowiska poprzez program budowy
przydomowych oczyszczalni ścieków.

Kolejnym elementem było zabezpieczenie finansów dla naszych jednostek organizacyjnych oraz
na funkcjonowanie Urzędu Gminy. Propozycje planów finansowo- rzeczowych tych jednostek były
szczegółowo analizowane, aby złożone tam wydatki były racjonalne i wynikały z rzeczywistych potrzeb,
a jednocześnie naszych możliwości finansowych. Uważamy, że podział tych środków został dokonany
prawidłowo.

Jednym z głównych elementów tak finansowych jak rzeczowych jest oświata. Ten element
naszego budżetu to prawie 40% całości.

Wierzę, że podział środków w tym dziale dokonany przy współpracy z dyrektorami naszych
placówek oświatowych oraz zaakceptowany przez organizacje związkowe działające w oświacie pozwoli
na prawidłowe funkcjonowanie naszych szkół i przedszkoli, a także na przeprowadzenie niezbędnych
remontów i bieżącego utrzymania.

Ruszy program termomodernizacji Przedszkola w Czernicy i SP Szczerbice. Będą kontynuowane
prace przy budowie przedszkola w Szczerbicach. Są w projekcie budżetu ponadto środki na
modernizacje dróg gminnych, prowadzenie prac modernizacyjnych, drobnych remontów w budynkach
komunalnych. Na działalność klubów sportowych, organizacji kulturalnych także została przeznaczona
kwota, która pozwoli na funkcjonowanie i rozwój. Są zabezpieczone środki na imprezy kulturalne,
festyny, dni Gaszowic i Czernicy. Będzie Piecowisko oraz Turniej Sołectw. Są pieniądze na realizację
wspólnie z Urzędem Marszałkowskim w ramach Programu Rozwój Obszarów Wiejskich, Działanie
Odnowa i Rozwój Wsi, zadań modernizacyjnych w OKiS Gaszowice oraz budowie budynku
wielofunkcyjnego dla sportowców w Czernicy. Są pieniądze przeznaczone na dopłaty przy wymianie
pokryć azbestowych na budynkach prywatnych.

Przedstawiamy Państwu dokument wypracowany na miarę naszych możliwości.
Strona dochodowa jest wielkością w miarę optymistyczną jak na dzisiejsze uwarunkowania.
Strona wydatkowa to założenie realizacji najważniejszych zadań wybranych z katalogu potrzeb
i życzeń. Realizacja tych zadań pozwoli dalej bezpiecznie kroczyć drogą rozwoju.

Chcę podziękować całemu pionowi finansowemu, szczególnie Pani Skarbnik za
ponadstandardowy wkład w przygotowanie tego dokumentu. Dziękuję szczególnie sołtysom
oraz Dyrektorom i kierownikom naszych gminnych instytucji za rzetelne podejście do przygotowania
dokumentów. Mam nadzieję, że Państwo podzielą nasze zdanie i uchwalicie budżet w wersji
przedstawionej przez Paniq Skarbnik na komisjach bez dodatkowych poprawek. Jednocześnie zgoda
wszystkich na realizacje budżetu w roku 2012 to będzie dowód na akceptację realizacji wspólnego
programu, który pozwoli gminie bezpiecznie kroczyć drogą rozwoju H.

Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi, za przedstawienie głównych zadań, na
których realizację zostały zabezpieczone pieniądze w uchwale budżetowej na rok 2012.

Następnie przystąpiono do realizacji punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej na rok 2012 i na lata następne.
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach
komisji. Następnie zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś z radnych jakieś uwagi do
przedstawionego projektu uchwały. Nie wniesiono uwag do projektu uchwały.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę wraz
z uzasadnieniem Nr 41001III/190/2011 z dnia l grudnia 2011 roku III Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie: opinii o przedłożonym przez
Wójta Gminy Gaszowice projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.
Wydana została pozytywna opinia. Ponadto Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2012 i lata następne wraz z załącznikami
tj. wykazem przedsięwzięć oraz prognozą długu, do którego nie wniesiono uwag. Po czym
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy ma ktoś pytania do Pani Skarbnik. Nikt nie
zabrał głosu, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada nie wniosła uwag do
przedstawionych dokumentów.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

t .

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR BR.0007.l2.73.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 r.
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2012 i na lata następne - stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. 9.
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2012.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr
4100/III/188/2011 z dnia 1 grudnia 2011 roku III Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy
Gaszowice projekcie uchwały budżetowej na 2012 rok wraz z uzasadnieniem. Wydana została
pozytywna opinia. Ponadto Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 4100IIII/189/2011 z dnia
1 grudnia 2011 roku III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach
w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu w wysokości 465.039,68 zł
przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2012 rok Gminy Gaszowice. Wydana
została pozytywna opinia.
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy ma ktoś pytania do Pani Skarbnik. Nikt nie
zabrał głosu w tym temacie.
Następnie Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy
na rok 2012 wraz ze zmianami Wójta Gminy, które omawiane były na posiedzeniach komisji
stałych. Do przedstawionego projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok
2012 nie wniesiono uwag.
Przewodniczący Rady zapytał czy któryś z radnych wnosi poprawki, czy też ma pytania do
Pani Skarbnik w zakresie projektu uchwały budżetowej na rok 2012. Nikt nie zabrał głosu w
tym temacie, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada nie wniosła uwag do
przedstawionych dokumentów.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.12.74.201I RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 r.
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2012 - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta Gminy słowami: "Gratuluję i życzę
bezproblemowej realizacji budżetu".
Wójt Gminy podziękował za jednomyślne głosowanie za uchwaleniem budżetu na rok 2012,
po czym zwrócił się następującymi słowami: "Panie i Panowie Radni

Jest mi niezmiernie miło patrzeć na wynik głosowania nad uchwaleniem budżetu na rok 2012.
Zdecydowaliście o tym jak będziemy razem dbać o dobro naszych mieszkańców. Wierzę, że realizacja
tego dokumentu będzie odbywała się w dobrej konstruktywnej atmosferze tak abyśmy mogli w grudniu
spojrzeć mieszkańcom i sobie samym w oczy i stwierdzić, że dołożyliśmy wszystkich starań aby dzisiaj
zatwierdzone plany stały się zadaniem zrealizowanym.

Aby tak się stało musimy ściśle współpracować ze wszystkimi mieszkańcami szczególnie z ich
przedstawicielami działającymi w radach sołeckich, stowarzyszeniach, klubach sportowych, KGW, OSP
i innymi organizacjami, które funkcjonują w naszej Gminie.

Uchwaliliście budżet, w którym są elementy realizujące budowę przyjaznej i bezpiecznej Gminy,
elementy poprawiające stan środowiska naturalnego. Zabezpieczyliście środki na rozwój oświaty,
kultury, sportu i rekreacji. Nasza dzisiejsza decyzja to wzięcie odpowiedzialności za rozwój Gminy
Gaszowice. Wierzę, że realizacja budżetu w roku 2012 sprawi, że będzie to kolejny dobry rok dla
mieszkańców Gminy".

Ad. 10.
Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś
z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.l2.75.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 f.

W sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. 11.
Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku od
nieruchomości
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś
z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWAŁA NR BR.0007.12.76.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 f.

W sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku od nieruchomości - stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 12.
Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku rolnego
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś
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z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR BR0007.12.77.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 r.
w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku rolnego - stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad. 13.
Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku leśnego
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Po czym Przewodniczący Rady zapytał czy któryś
z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymuj ących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR BR0007.12.78.2011 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 grudnia 2011 r.
w sprawie wzoru formularza informacji w sprawie podatku leśnego - stanowi załącznik do
protokołu.

Ad. 14.
Sprawozdanie z działalności Rady Gminy.
Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Gminy Gaszowice od
początku kadencji do dnia 29.12.2011 r., i poinformował, że dokument ten jest do wglądu
w biurze Rady Gminy. Nie wniesiono uwag w zakresie przedstawionego sprawozdania.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15.
Bieżące sprawy.

I. Przewodniczący Rady poinformował o następujących sprawach:
a) kolejna sesja odbędzie się 26.01.2012 r. o godz. 16.00 w sali OKiS w Gaszowicach.
b) do Biura Rady wpłynęła następująca korespondencja:

- pismo Wójta Gminy dotyczące wytypowania dwóch przedstawicieli Rady do udziału
w pracach komisji konkursowej oceniającej wnioski złożone do konkursu na dotacje udzielane
w roku 2012.

Przewodniczący Rady zaproponował, aby w pracach komisji wzięli udział radny Damian
Krauze i radny Józef Szawema. Obydwaj zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na
kandydowanie i chęć pracy w komisji konkursowej.
Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś inne propozycje
kandydatów. Nie zgłoszono więcej kandydatów. W związku z tym Przewodniczący Rady
zarządził przeprowadzenie głosowania za wyborem kandydatury radnego Damiana
Krauzego i kandydatury radnego Józefa Szawema do pracy w komisji konkursowej, które
przebiegały następująco:
- głosowanie za wyborem kandydatury Damiana Krauzego

14 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
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l - głos "wstrzymujący się"
- głosowanie za wyborem kandydatury Józefa Szawerna

14 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
1 - głos "wstrzymujący się"
W związku z powyższymi głosowaniami Przewodniczący Rady stwierdził, że radny
Damian Krauze i radny Józef Szawerna jako przedstawiciele Rady Gminy zostali wybrani
do składu komisji konkursowej oceniającej wnioski złożone do konkursu na dotacje
udzielane w roku 2012.

protokół ze spotkania komisji monitorującej działalność oczyszczalni ścieków z dnia
7.12.2011 r. jest do wglądu w biurze Rady Gminy.

- poinformował o zaproszeniu na szkolenie organizowane przez SITG Koło KWK "JA S MOS"
na temat ustawy z dnia 20 stycznia 2011 r. o odpowiedzialności majątkowej funkcjonariuszy
publicznych za rażące naruszenie prawa oraz możliwości pozyskania środków z Unii
Europejskiej w perspektywie od 2014 do 2020 roku. Szkolenie odbędzie się w Szczyrku
w dniach 5 i 6 stycznia 2012 r., w związku z tym zwrócił się z prośbą o zgłaszanie się radnych
do wzięcia w nim udziału.

c) w związku z organizowanym Powiatowym Turniejem Siatkówki, poinformował, że
spotkanie radnych, a jednocześnie trening odbędzie się w sali Gimnazjum w Piecach
w dniu 5 stycznia 2012 r. o godz.17.00.

II. Radna Barbara Watola w imieniu Stowarzyszenia Ruch Wspierania Inicjatyw
Społecznych - U'rwis przekazała podziękowania Radnym Gminy Gaszowice za ofiarną pomoc
dzięki której zostało zorganizowane Spotkanie Dzieci z Mikołajem.

III. Sekretarz Gminy zabrała głos i poinformowała o następujących sprawach:
a) od 2 stycznia 2012 roku nastąpi zmiana godzin pracy Urzędu Gminy - w poniedziałki

Urząd Gminy Gaszowice będzie czynny do 16.30, natomiast w piątki do godziny 14.30.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poinformował, że dyżury radnych będą
pełnione tak jak dotychczas w każdy poniedziałek w godzinach od 15.00 do 16.00.
b) ponowiła prośbę aby do 15 stycznia 2012 roku podać informacje o planach imprez na

2012 r. w poszczególnych sołectwach.
c) zaprosiła radnych na uroczyste spotkanie noworoczne, które odbędzie się w dniu 12-go

stycznia 2012 roku w sali widowiskowo-sportowej przy Szkole Podstawowej
w Czernicy,

d) zaprosiła radnych na koncert kolędowy chórów, który odbędzie się w dniu 15 stycznia
2012 r. w Kościele w Gaszowicach o godzinie 15.00,

e) zaprosiła radnych na koncert charytatywny organizowany na rzecz dzieci
niepełnosprawnych, który odbędzie się w dniu 15 stycznia 2012 r. w Kościele
w Czernicy o godzinie 17.00.

Ad. 16.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
1. Radny Jerzy Kawulok zapytał Wójta czy robiona obecnie kanalizacja na ulicy Barcioka
jest po stronie naszej gminy czy to jest teren Rydułtów, W odpowiedzi Wójt udzielił
informacji, że ulica Barcioka na odcinku której wykonywana jest kanalizacja, znajduje się na
terenie Miasta Rydułtowy. Radny Kawulok zapytał, czy będzie to miało jakiś wpływ że woda
będzie spływać na nasz teren tj. teren Czernicy. Wójt poinformował, że Firma która wykonuje
prace kanalizacyjne wybuduje za posesją Państwa Zientek zbiornik retencyjny, który
zabezpieczy teren przed ewentualnym zalaniem.
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2. Radny Józef Szawerna zwrócił się do Wójta o podanie informacji odnośnie trwających
robót związanych z odbudową przepustu w Gaszowicach oraz zapytał kiedy nastąpi odbiór tego
zadania. W odpowiedzi Wójt udzielił informacji, że w najbliższych dniach zostanie położona
reszta nawierzchni, później zostaną położone płyty. Po skończeniu tych prac, gmina będzie
mogła złożyć wniosek do Kolei o odbiór mostku, gdyż odbioru musi dokonać zarówno Gmina
jak i Kolej. Planowany termin odbioru to połowa stycznia przyszłego roku.
3. Radny Andrzej Cieślok zwrócił się do Wójta z pytaniem odnośnie szkoleń dla strażaków
kierowców, w związku ze zmianą przepisów, których koszt będzie musiała pokryć gmina.
W odpowiedzi Wójt poinformował, że obecnie jednostki OSP dotowane są z budżetu gminy,
a jeśli chodzi o nowe zasady nabywania uprawnień przez kierowców pojazdów
uprzywilejowanych Ochotniczych Straży Pożarnych, które będą obowiązywać od lutego 2012
r. to koszty szkoleń dla kierujących wozami strażackimi OSP powinny być pokryte z budżetu
gminy. Ponadto poinformował, że w jednostce OSP Gaszowice są osoby z odpowiednimi
kwalifikacjami, gdyż zawodowo pracują w Państwowej Straży Pożarnej w Rybniku, natomiast
w pozostałych jednostkach przynajmniej jedna osoba zostanie skierowana na kurs dla
kierujących wozami strażackimi OSP, co spowoduje dodatkowe koszty utrzymania jednostek
OSP w naszej Gminie.

Na tym interpelacje zakończono.

Ad. 17.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po: wyczerpaniu porządku obrad złożył wszystkim zebranym życzenia
noworoczne i zamknął sesję Rady Gminy Gaszowice.

Protokołowała:
I-I Anna Zimny

PRZEWOTI(z~Y RADY

mgr j,,:t~;"ki

10


